
ORCA planters
by Markus Weigel



EN
GL

IS
H By allying his talent with the beauty of nature, German designer 

and illustrator Marcus Weigel has created a unique collection of 
polyresin outdoor planters, exclusively for BULL & STEIN. 

Inspired by the feral power of the killer whale, this original 
bicoloured collection presents a dynamic and asymmetric line 
which creates an image that is both majestic and imposing. In 
the orca we find elegance in their ferocity, alongside a marvellous 
representation of design in its natural state.

Through the timeless combination of black and white, just 
like killer whales through the ages, the designer succeeds 
in personifying the paradoxical beauty of these giants of the 
sea, which are admired as much as they are feared – having a 
reputation for protecting humans, orcas are equally known as 
notorious killers.

The Orca collection consists of three different sizes, which are 
between 40cm and 70cm tall. This collection by Marcus Weigel 
represents a true symbiosis between art and nature.

FR
AN

ÇA
IS En décidant de lier son talent à la beauté de la nature, le designer 

et illustrateur Allemand Marcus Weigel à crée une collection 
unique de pots de jardin en poly-résine exclusivement pour 
BULL & STEIN.

Inspiré par la puissance animale de l’orque, cette collection 
originale bicolore à la fois majestueuse et imposante présente 
une ligne dynamique et asymétrique à l’effigie de son modèle. 
Elégance toute en férocité, la baleine tueuse représente mer-
veilleusement bien l’alliance du design et des matériaux bruts.

A travers un noir et blanc intemporel, tout comme cet animal qui 
traverse les âges, Marcus Weigel réussit à transmettre la beauté 
contradictoire de ces colosses que l’on admire autant que l’on 
craint. Connus pour protéger les âmes humaines les orques sont 
également des modèles en tant que tueurs.

Cette collection Orca présenté en trois différentes tailles, allant 
de 40 à 70 cm de hauteur, offre ainsi une véritable symbiose de 
l’art et de la nature.

ORCA planters
by Markus Weigel



f lat  Ø 80 cm | 15,7″ | H 40 cm | 15,7″ | 13 kg | 28 lb

small  Ø 63 cm | 24,8″ | H 55 cm | 21,6″ | 13 kg | 28 lb

large  Ø 61 cm | 23,5″ | H 70 cm | 27,5″ | 14 kg | 30,8 lb



Faites attention au cachet original de BULL & STEIN sur chaque sculpture
Look out for the original BULL & STEIN cachet on every sculpture
Achten Sie auf den original BULL & STEIN Stempel auf jeder Skulptur
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BULL & STEIN GmbH & Co. KG
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